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MUĞLA SITKI KOÇMAN ÜNİVERSİTESİ 

SAĞLIK BİLİMLERİ FAKÜLTESİ 

DANIŞMA KURULU KARARLARI 

 

Toplantı Tarihi: 13/05/2022                                                                          Toplantı No: 1 

 

Fakültemiz Danışma Kurulu 13/05/2022 Cuma günü saat 10.30’da Dekan Prof. Dr. 

Kılıçhan BAYAR başkanlığında toplandı. 

 

Toplantıya Katılanlar : 

Prof. Dr. Kılıçhan BAYAR (Dekan) 

Doç. Dr. Ahmet Salih SÖNMEZDAĞ (Dekan Yardımcısı) 

Dr. Öğretim Üyesi Aylin Müge TUNÇER (Dil ve Konuşma Terapisi Bölüm Başkanı) 

Gülistan YILMAZOĞLU (Menteşe İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü Özel Büro) 

Sevgin SALİM (Muğla Gelişim Özel Eğitim ve Rehabilitasyon Merkezi Müdürü)  

İsmail ARAN (Muğla Eğ. ve Araş. Hast. İdari ve Mali İşler Müdürü) 

Özlem İNCİ (Muğla Eğ. ve Araş. Hast. Sağlık Bakım Hizmetleri Müdürü) 

Elif AKKAYA (Menteşe Devlet Hastanesi Sağlık Bakım Hizmetleri Müdürü) 

Yıldız BARBAROS (Özel Yücelen Hastaneleri Hemşirelik Hizmetleri Direktörü) 

Esra ÇAKI (Menteşe İlçe Sağlık Müdürlüğü Sağlıklı Hayat Merkezi Diyetisyeni) 

Aylin İZCAR (Menteşe İlçe Sağlık Müdürlüğü Sağlıklı Hayat Merkezi Fizyoterapisti) 

Sadi AKSA (Fakülte Sekreteri) 

 

Toplantıya Katılmayanlar: 

Dr. Gülay ÖZSARAÇOĞLU (İl Sağlık Müdürlüğü Personel Dairesi Başkanı) 

Dilan TAŞKIRAN (Muğla Eğ. ve Araş. Hastanesi Diyetisyeni) 

Ahmet GÜVEN (Muğla Eğ. ve Araş. Hastanesi Hemşiresi) 

Fatma DURTULUK (Muğla Eğ. ve Araş. Hastanesi Dil ve Konuşma Terapisti) 

Hilal ALPAK (Zenfiz Sağlıklı Yaşam Merkezi sahibi) 

  

Toplantıda Görüşülen Konular ve Yapılan Öneriler 
Danışma Kurulu Üyeleri kendileri ve görev yaptıkları kurumlara ilişkin bilgiler paylaştılar. Üyelerden 
Gülistan YILMAZOĞLU okul sağlığı konusunda okullarda denetim yaptıklarını ve öğrencilerimize 
uygulama alanı açısından yardım etmeye yönelik işbirliği gerçekleştirebileceklerini belirtti. Sevgin 
SALİM 20 yıllık mesleki deneyimi olduğunu, kurumunda Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümüne 
dördüncü sınıf klinik uygulama dersi kapsamında 2010 yılından beri destek verdiğini, öğrenci sayısının 
her geçen yıl artığını, yıl içi uygulamalarda öğrenci sayısı fazla olduğunda yeterince ilgilenemediklerini, 
pandemi koşullarında kuruma kabul edilen öğrenci sayısının çok kısıtlandığını, dördüncü sınıf 
fizyoterapi öğrencilerinin ikinci dönem hep uygulamada olmalarının yararlı olacağını ifade etti. Aylin 
İZCAR fizyoterapistlerin her geçen gün istihdam alanlarının artığına, sağlıklı yaşam merkezlerinde de 
çalışabildiklerine dikkat çekerek dördüncü sınıf fizyoterapi öğrencilerinin öğleden sonra teorik dersler 
için okula dönmek zorunda kaldığını, öğrencinin hastaya dokunacağı sahaların kısıtlı olduğunu, 
hastanede servislerde de hasta görmelerinin yaralı olacağını, yarım gün uygulamada olmalarının 
yetersiz olduğunu, öğleden sonrada tüm gün uygulamada olmalarının yararlı olacağını, seçmeli 
derslerin seçiminde öğrencinin daha özgür olabileceğini, farmakoloji- radyoloji gibi derslerin 
açılmasının çeşitlilik açısından yararlı olacağını vurguladı. Esra ÇAKI pandemi nedeniyle Beslenme ve 
Diyetetik Bölümü öğrencilerinin kurumlara az sayıda kabul edildiğini, ancak yeni dönemde sayının 
artırılabileceğini ifade etti. Ayrıca yeni dönem başında toplantı yapıp beklentileri paylaşmayı, 
hemşirelik dördüncü sınıfın tüm hafta boyunca uygulamaya çıkmasını ve nöbet tutmasını; hemşirelik 



öğrencilerinin yıl içi uygulama planına yara bakımı, bebek bakımı, emzirme danışmanlığı, çocuk diyabeti 
başta olmak üzere üroloji, kadın doğum, genel cerrahi müdahale odalarına ve pandemi döneminde 
açılan lokal ameliyathaneyi de dahil etmeyi, birinci ve ikinci sınıfların hastane uygulamasına 
gönderilmemesini, Toplum Sağlığı Merkezine uygulama için fizyoterapi bölümünden öğrenci 
göndermeyi, tüm öğrencilere yasal sorumluluklarla ilgili bilgi sağlayan ders verilmesini önerdi. İsmail 
ARAN Sağlık Yönetimi Bölümü öğrencilerinin kamu sağlık sistemi içine entegrasyonuna dikkat çekerek 
öğrencilerin yeni dönemde 2 gün olan uygulama süresinin 3 güne çıkarılmasının yaralı olacağını, 
hastane kadrosunda çalışı müdürlük personelinin yer değişikliğinin çok sıkıntı yarattığını, tıbbi 
sekreterlerin personel olarak istihdam edildiğini ancak sağlık yönetimi mezunlarının istihdamının 
olmadığını, uygulamaya giden öğrencilerin sorumluluk ve insiyatif alma konusunda çok zayıf 
olduklarını, en son yapılan 20.000 atamanın 750'sinn tıbbi sekretere yapıldığını ifade etti.  
 

Toplantıda Alınan Kararlar 
1- Mesleki uygulamalar dersi kapsamında öğrencilerin kurumda bulunma sürelerinin 

uzatılmasına yönelik çalışma yapılması. 
2- Bölümlerin seçmeli ders havuzlarının ÇEP doğrultusunda genişletilerek müfredatların 

güncellenmesi. 
3- Sağlık Yönetimi istihdam ve atama sayısının artması için farkındalık çalışmalarının yapılması. 
4- Yoğun bakım, çocuk diyabet, emzirme danışmanlığı ve bebek bakımı alanlarında öğrencilere 

özel eğitimler verilerek uzmanlaşma çalışmalarının yapılması. 
5- Hemşirelik uygulamalarında 3. ve 4. sınıf öğrencilerine ağırlık verilmesi. 
6- İl Milli Eğitim Müdürlüğü ile temasta bulunularak okul sağlığı denetim ekiplerine destek 

olunması. 
7- TRSM ile FTR öğrencilerinin uygulamaya kabulü hakkında görüşülmesi. 
8- Muğla Eğitim ve Araştırma Hastanesine uygulamaya kabul edilen BDB öğrenci sayısının 

artırılması için çalışma yapılması. 


